

## 命令模式

---

Title identification [/BAR]

Changes the title shown at the top of the screen and the top of each page of output.

设定屏幕顶端的标题显示和每页输出的标题显示。

## 参数说明

---

identification

Up to 60 characters of vessel identification information such as job number/drawing number, vessel length, name, etc.

最多 60 个字符的标题描述信息，例如项目号，图纸号，船长，船名等。

/BAR

Shows identification in the window title bar, independent of any title on top of the screen and output pages. If identification is omitted, the default window title bar is restored. Any surrounding quotes are removed, so they can be used to prevent enclosed text from being converted to uppercase.

在窗口标题栏中显示标识，独立于屏幕顶部和输出页面上的任何标题。如果省略标识，则恢复默认窗口标题栏。将删除任何周围的引号，因此它们可用于防止将包含的文本转换为大写。

## Operation

### 操作

---

The first line of the Geometry File contains a title which is shown when the file is loaded. It may subsequently be changed via this command for display purposes while running the program. This, of course, does not change the title contained in the Geometry File. The title is capitalized regardless of quotes, which are taken verbatim.

在模型文件中也可以定义标题。当模型文件被读入程序时，模型文件的标题可以通过此命令重新定义。当然，这不会改变模型文件中的标题。标题大写，与逐字引用的引号无关。

### Output:

### 输出

---

none.

无

### Example

### 样例

---

TITLE J/N 8800 153' YACHT "HIGH SEAS"

